



2021年11月29日

致：全体高中三统考生、高中二 IGCSE 毕业生及初中三统考生家长

2021 统考及新常态毕业典礼

您好！由于受到新冠肺炎疫情的影响，今年校方将于 2021 年 12 月 3 日(星期五)中午 12 时半至下午 4 时在学校礼堂举行新常态毕业典礼，除了结合线上与线下的方式进行，所有贵宾及毕业生致词都以预录的方式播放，不过毕业生需依据校方安排的时间穿着整齐校服及毕业领带亲自上台接领奖项和毕业证书。

2. 为了遵守标准作业程序，校方将安排两个时段让高三统考班和高二 IGCSE 班的毕业生进入礼堂领取奖项和证书，请家长们督促孩子准时到校。(有关流程请参阅附件)

3. 2021 年度高中和初中统考将于以下日期举行，考生须于上午 7 时半之前回校参加考试，同时需携带准考证及遵守标准作业程序 (SOP)，校方也促请家长监督孩子温习功课，以期考到好成绩。

高中统考：12 月 13 日(星期一)至 21 日(星期二)

初中统考：12 月 13 日(星期一)至 16 日(星期四)

4. 为了让考生有充份的时间温习功课及做好考前准备，校方允许高三统考生从 12 月 6 日(星期一)至 10 日(星期五)在家自修，无需到校上课。初三统考生【J3(1)&J3(2)】从 12 月 8 日(星期三)至 10 日(星期五)可在家自修，无需到校上课。

5. 考生须时刻注意本身的健康，不随意外出及做好考前准备，只有 MySejahtera 状态显示“Low Risk”的考生才可以进入考场参加考试。

校方预祝全体考生考试顺利！谢谢！


KUNG BEE LEE 江美利
PRINCIPAL
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG
韩江中学校长



29 November 2021

TO ALL PARENTS OF SENIOR 3/SENIOR 2 GRADUATES & JUNIOR 3 UEC CANDIDATES

2021 New Norm Graduation Ceremony & UEC Examination

Due to the Covid-19 pandemic, the new norm graduation ceremony will be held on 3 December 2021 (Friday) from 12.30 pm to 4 pm at the school hall. Besides combining online and face-to-face sessions, all the speeches of VIPs and graduates will be broadcasted with pre-taped clips. However, the graduates with complete school uniforms and graduation tie will receive their graduation certificates and awards on the stage by following the schedule.

2. To follow the standard operation procedures, our school has two separate sessions, one for UEC graduates and the other for IGCSE graduates to receive their certificates in the school hall. Parents are urged to remind your child to report to school on time. (Please refer to the attachment for the schedule).

3. The Junior/Senior UEC examination will be held on the following dates, candidates are required to report at the school before 7.30 am. **The candidates must bring their statement of examination to sit for the examination and follow the standard operating procedures (SOP) all the time.** Parents are urged to guide your child to do revision, so that they can obtain good results.

Senior UEC : 13 Dec (Monday) to 21 Dec (Tuesday)

Junior UEC : 13 Dec (Monday) to 16 Dec (Thursday)

4. In preparation for the UEC examination, all candidates are allowed to do revision at home on the following dates :

Senior 3 UEC students : 6 Dec (Monday) to 10 Dec (Friday)

Junior 3 UEC students : 8 Dec (Wednesday) to 10 Dec (Friday)

5. Candidates are urged to take care of their health and stay at home. **Only candidates with My Sejahtera risk status with "Low Risk" are allowed to sit for the UEC examination.**

Thank you for your co-operation.


KUNG BEE LEE 江美利
PRINCIPAL
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG
韩江中学校长

韩江中学

2021 年高中部第六十六届新常态毕业典礼流程

Agenda for New Norm Graduation Ceremony for 66th Senior 3 Graduates

- 12.00p.m. IGCSE 班毕业生在班上进行点名，再由班导师带领进入礼堂进行彩排(训育处负责)，之后再回班观看毕业典礼预录影片及享用午餐
IGCSE Students mark attendance in class , Form Teachers and Disciplinary Dept will lead the students to hall for receiving graduation certificates , return to class for watching Pre-recorded Graduation speech and lunch
- 12.30p.m. 统考班毕业生在班上进行点名，在班上享用午餐及观看毕业典礼预录影片
UEC students mark attendance in class , stay in class for watching Graduation Pre-recorded Speech and lunch
- 1.30p.m. 根据班级编号在礼堂外面列队 Line up outside the school hall
- 2p.m. 毕业生上台接领毕业证书及杰出奖项
Receive graduation certificates and outstanding awards on stage
线上美术与设计展开幕 Online Arts Exhibition Opening Ceremony
- 3.30p.m. 礼成 The End

备注 Remark :

- 高三统考班的彩排将于 12 月 2 日(星期四) 9a.m 进行，由班导师和训育处负责带领学生进入礼堂，安排学生的站位和礼仪
Rehearsal for Senior Three UEC classes will be on 12 December (Thursday) , 9a.m .
Form teachers and Disciplinary Department will arrange the seat and ensure the etiquettes of the graduates.
- 毕业生必须符合校规的整齐校服和仪容，接领证书时须向颁发证书者行礼。(不可以握手)
Graduates must bow to the VIP while receiving their certificates. (Handshaking is not allowed)
- 在保持社交距离的情况下，班导师可带领毕业生到美术室的照相棚拍照。
Form teachers may lead their students to take the photo in the art classroom.
- 毕业生在指定的课室内集合时须根据编号就坐。
Graduates are required to sit in the classroom according to the class numbering.
- 各班毕业生被安排的等候课室地点:后排课室及余子亮科学馆
The classrooms for each class of graduates: Back roll classroom and E- Zi Liang Science Lab.

